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BR-03.0012.1.6.9.2020 

 

Protokół nr 32/2020 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa  

odbytego w dniu 13 lipca 2020 roku 

w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy – Przewodniczący Komisji, udział wzięli 

członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz inni zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych 

decyzji o godzinie 16:15 otworzył posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji oraz gości. Zapytał o 

uwagi do proponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono. Komisja przegłosowała jednogłośnie 

porządek obrad w brzmieniu: 

 
1. Zaopiniowanie koncepcji projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru  „Lindego”. 
2. Zaopiniowanie koncepcji projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru  „Wola Justowska – Hamernia”. 
3. Zaopiniowanie koncepcji projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Morelowa”. 
4. Zaopiniowanie koncepcji projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Mydlniki”. 
5. Zaopiniowanie koncepcji projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Olszanica”. 
6. Zaopiniowanie koncepcji projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Zakamycze”. 
7. Zaopiniowanie koncepcji projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Tonie A-B”. 
8. Zaopiniowanie koncepcji projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „ Siewna”. 
9. Zaopiniowanie koncepcji projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru  „Piaski Wielkie”. 
10. Sprawy bieżące. 
11. Oświadczenia i komunikaty. 

 
 

Ad 1. Przewodniczący Komisji – Grzegorz Stawowy przedstawił uwagi do koncepcji projektu, które zostały 

wypracowane na spotkaniu zespołu roboczego komisji. Potem otworzył dyskusję.  

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Komisja koncepcję projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie wraz z uwagami.  

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią z uwagami : 8 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

– opinia została wydana jednogłośnie. 

(opinia nr 121/2020  z dn. 13 lipca 2020 roku). 

 

Ad 2. Przewodniczący Komisji - Grzegorz Stawowy przedstawił propozycję, by koncepcję projektu uchwały 

zaopiniować pozytywnie bez uwag. Później otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Łukasz Quirini-Popławski – radny Dzielnicy VI Bronowice. 

Dodatkowych wyjaśnień udzielili: Grzegorz Stawowy - przewodniczący Komisji, Tomasz Kaczor - p.o. 

kierownika Pracowni Urbanistycznej 1 Wydziału Planowania Przestrzennego UMK.  

 

Komisja koncepcję projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 6 za, 0 przeciw,  0 głosów wstrzymujących się (2  osoby 

nie wzięły udziału w głosowaniu)  
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(opinia nr 122/2020  z dn. 13 lipca 2020 roku) 

 

Ad 3. Przewodniczący Komisji – Grzegorz Stawowy przedstawił uwagę do koncepcji projektu, która została 

wypracowana na spotkaniu zespołu roboczego komisji. Potem otworzył dyskusję.  

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Komisja koncepcję projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie wraz z uwagą.  

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 9  za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się – opinia 

została wydana jednogłośnie. 

(opinia nr 123/2020  z dn. 13 lipca 2020 roku) 

 

Ad 4. Przewodniczący Komisji – Grzegorz Stawowy przedstawił uwagi do koncepcji projektu, które zostały 

wypracowane na spotkaniu zespołu roboczego komisji. Później otworzył dyskusję.  

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Komisja koncepcję projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie wraz z uwagami.  

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią wraz z uwagami: 9 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących 

się – opinia została wydana jednogłośnie. 

(opinia nr 124/2020  z dn. 13 lipca 2020 roku) 

 

 

Ad 5. Przewodniczący Komisji – Grzegorz Stawowy przedstawił uwagi do koncepcji projektu, które zostały 

wypracowane na spotkaniu zespołu roboczego komisji. Potem otworzył dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Grzegorz Bała – przedstawiciel Stowarzyszenia Mieszkańców Olszanica oraz radny 

Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Dodatkowych wyjaśnień udzielił: Grzegorz Stawowy – przewodniczący Komisji. 

 

Komisja koncepcję projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie wraz z uwagami.  

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 10 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się – opinia 

została wydana jednogłośnie.  

(opinia nr 125/2020  z dn. 13 lipca 2020 roku) 

 

 

Ad 6 Przewodniczący Komisji – Grzegorz Stawowy przedstawił uwagi do koncepcji projektu, które zostały 

wypracowane na spotkaniu zespołu roboczego komisji. Potem otworzył dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Grzegorz Bała – przedstawiciel Stowarzyszenia Mieszkańców Olszanica oraz radny 

Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzielili: Grzegorz Stawowy – przewodniczący Komisji, Elżbieta 

Szczepińska – dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego UMK.  

 

Komisja koncepcję projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie wraz z uwagami. 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 3  za,  0  przeciw, 5 głosów wstrzymujących się. 

(opinia nr 126/2020  z dn. 13 lipca 2020 roku) 

 

Ad 7 Przewodniczący Komisji - Grzegorz Stawowy poinformował, że komisja nie zgłasza żadnych uwag do 

koncepcji projektu. Później otworzył dyskusję.  

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Komisja koncepcję projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 4   za, 0 przeciw, 5 głosów wstrzymujących się 

(opinia nr 127/2020  z dn. 13 lipca 2020 roku) 

 

Ad 8. Przewodniczący Komisji – Grzegorz Stawowy przedstawił uwagi do koncepcji projektu, które zostały 

wypracowane na spotkaniu zespołu roboczego komisji. Potem otworzył dyskusję.  
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Komisja koncepcję projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie wraz z uwagami.  

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 10 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się – opinia 

została wydana jednogłośnie.  

(opinia nr 128/2020  z dn. 13 lipca 2020 roku) 

 

Ad 9. Przewodniczący Komisji poinformował, że prezentacja projektu odbyła się na poprzednim posiedzeniu 

komisji oraz, że podczas spotkania zespołu roboczego nie zostały wypracowane żadne wiążące uwagi.  

Projekt planu w skróconej wersji został przedstawiony przez Tobiasza Strojka – pracownika Pracowni 

Urbanistycznej 1 Wydziału Planowania Przestrzennego UMK. 

Po prezentacji projektu Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

Głos w dyskusji wzięli: radny Józef Jałocha, radny Łukasz Maślona, przewodniczący Komisji Grzegorz 

Stawowy, radna Małgorzata Kot, radna Renata Kucharska, radny Adam Migdał, radny Jacek Bednarz, radny 

Jakub Kosek, mieszkanka osiedla Rżąka, mieszkanka okolicy Słonej Wody oraz 5 innych mieszkańców. 

Dodatkowych wyjaśnień i odpowiedzi udzielili: Tobiasz Strojek – pracownik Pracowni Urbanistycznej 1 

Wydziału Planowania Przestrzennego UMK, Elżbieta Szczepińska – dyrektor Wydziału Planowania 

Przestrzennego UMK, Piotr Kempf – dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej, 

 

Radny Józef Jałocha w toku dyskusji zgłosił wniosek o nieopiniowanie koncepcji projektu na tym 

posiedzeniu oraz o zorganizowanie spotkania zespołu roboczego w tej sprawie. Przewodniczący komisji 

Grzegorz Stawowy przychylił się do wniosku.   

 

Ad 10. Radny Łukasz Maślona oraz radna Dzielnicy II Grzegórzki Julia Wilczyńska poinformowali  o 

uchyleniu części uchwały Rady Miasta Krakowa nr CXIV/3010/18 z dnia 24 października 2018 r. w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ,,Rejon Alei Ignacego 

Daszyńskiego”. Głos w tej sprawie zabrała również Elżbieta Szczepińska – dyrektor Wydziału Planowania 

Przestrzennego UMK.  

Ad. 11 Nie zgłoszono. 

 

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 18:20 zamknął posiedzenie.   

 

 

 

  

                  

               Grzegorz Stawowy  

 

 

  

/-/ Przewodniczący Komisji  

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Ewelina Garbacka-Kalemba 


